
Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

 

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy 

zo dňa 30. 3. 2023 

   

  

Dátum a čas zasadnutia: 30. 3. 2023 o 17.00 h.  

Miesto konania: ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

  

Program:  

  

 

1) Predloženie výročnej správy rady školy za kalendárny rok 2022 

2) Informovanie o pripravovanom zápise do 1. ročníka ZŠ a zápise do MŠ pre školský rok 

2023/2024 

3) Informovanie členov RŠ o znovuzavedení "obedov zadarmo" 

4) Poukázanie 2 % z dane pre školu 

5) Diskusia 

6) Záver 

 

K bodu 1.   

Predseda RŠ na začiatku privítal všetkých prítomných členov RŠ. Zasadnutia sa nezúčastnili 

Mgr. Stanislav Ďurina, Zuzana Butkajová a Michaela Ivanová, ktorí svoju neprítomnosť vopred 

oznámili. Predseda navrhol ako zapisovateľku pani Janku Ondrušovú, s čím všetci súhlasili. 

Predseda ešte raz zopakoval program zasadnutia, nikto z členov nenavrhol doplnenie programu.  

Predseda RŠ predložil členom výročnú správu o činnosti rady školy za kalendárny rok 2022 

tak, ako mu to ukladá platný štatút RŠ. Prítomní dostali text správy v predstihu v elektronickej forme 

a tak nebolo potrebné ju čítať. Členovia RŠ nemali k predloženej správe žiadne pripomienky, RŠ 

tak zobrala správu o činnosti RŠ predloženú predsedom na vedomie. 

 

K bodu 2.   

Predseda RŠ informoval prítomných, že zápis do 1. ročníka ZŠ sa tento rok uskutoční len 

počas jedného dňa a to 21. 4. 2023 od 13.00 do 15.30 h. v budove ZŠ za účasti budúceho prváčika 

a jeho zákonného zástupcu. Zápisu bude predchádzať vyplnenie online prihlášky, ktorá bude 

zverejnená od pondelka 3. 4. 2023. O zápise boli oboznámené všetky spádové obce Horné 

Obdokovce, Čermany aj Hruboňovo a tiež bol oznam o zápise detí zverejnený na stránke školy a pri 

vchodových dverách školy a pri triede predškolákov v MŠ.  

V máji prebehne aj zápis nových detí do MŠ. Pani Konyová sa spýtala, či by sa v prípade, 

že by sa prihlásilo veľa detí do MŠ znovu otváralo tretie oddelenie, ktoré pred niekoľkými rokmi 

fungovalo. Predseda RŠ odpovedal, že nepredpokladáme výrazne zvýšený záujem o MŠ. Pani 

Ondrušová doplnila, že sa zvyšuje kapacita oboch oddelení MŠ z 19 detí na 22 detí, čo by malo byť 

dostačujúce.  
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K bodu 3.   

Predseda RŠ oznámil členom, že od 1. mája bude znova zavedená dotácia na podporu 

výchovy k stravovacích návykov detí – tzv. „obedy zadarmo“. Obedy zadarmo sa budú týkať 

všetkých žiakov ZŠ a predškolákov v MŠ. Vedenie ZŠ s MŠ spolu s vedúcou jedálne zisťovali, 

záujem o obedy u všetkých dotknutých žiakov, resp. ich zákonných zástupcov. 22 žiakov sa napriek 

dotácii na stravovanie neprihlásilo na obedy. Dotácia bude pokrývať celú cenu obeda, rodič však 

naďalej platí mesačné režijné náklady, tak ako je to uvedené vo VZN schválenom obecným 

zastupiteľstvom.  

 

K bodu 4.   

          Predseda RŠ oboznámil prítomných členov RŠ, že aj tento rok môžu ľudia poukázať 2 % 

z dane z príjmu občianskemu združeniu fungujúcemu pri združení rodičov. Tlačivo na poukázanie 

časti dane z príjmu a pokyny sú zverejnené na stránke školy a boli by sme radi, ak by rodičia, či iní 

daňovníci poukázali prostriedky pre toto združenie, ktoré budú využité v prospech žiakov školy.  

 

K bodu 5.   

  V diskusii predseda RŠ informoval členov RŠ, že po Veľkej noci od 12. do 16. apríla 2023 

(streda – nedeľa) pôjdu deti do školy v prírode do strediska Fantázia v Starej Myjave. Do školy 

v prírode pôjdu žiaci 3. a 4. ročníka, ktorí budú doplnení niektorými žiakmi z 5. a 6. ročníka. Žiaci 

1. stupňa môžu jedenkrát využiť dotáciu 100 € od štátu. Žiaci, ktorých sa dotácia netýka, resp. ju už 

využili minulý školský rok, si hradia školu v prírode v plnej výške, ktorá je 160 €. Pani Konyová sa 

spýtala, či nie je možné využiť dotáciu aj pre žiakov, ktorí sa nemohli zúčastniť ŠvP počas 

pandémie, keďže tieto deti nikde neboli. Predseda aj p. Ondrušová odpovedali, že dotácia sa nedá 

využiť spätne a netýka sa už detí na 2. stupni.  

 

K bodu 6.   

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 30. 3. 2023  

  

- RŠ berie na vedomie výročnú správu o činnosti RŠ pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

za rok 2022 a nemá k nej pripomienky. 

 

Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť. Zápisnica bude 

zverejnená na stránke ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  

  
 

    

V Horných Obdokovciach  dňa 31. 3. 2023   

   

Zapísala Janka Ondrušová  ...................................................  

                                                             

Overil Mgr. Peter Žember  .................................................... 
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Príloha:  

- Správa o činnosti rady školy za rok 2022 

 


